
 

 str. 1/2 

ZÁPIS Č. 3 ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY ESF MU ZE DNE 20. ŘÍJNA 
2008 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

Program:  

1. Návrh na složení komise pro habilitační řízení Ing. Magdaleny Hunčové, Ph.D. 

2. Návrh na složení hodnotící komise pro řízení ke jmenování profesorem doc. Ing. 
Jaroslava Sedláčka, CSc. 

3. Návrh akreditace studijních programů. 

4. Návrh na jmenování školitelů v DSP. 

5. Návrh na jmenování členů komisí pro SZZ. 

V úvodu pan děkan prezentoval zápis ze jednání vědecké rady v červenci 2008, kdy 
jediným bodem jednání bylo schválení návrhu akreditace studijních programů. Tato akreditace 
byla členy vědecké rady schválena. 

1. NÁVRH NA SLOŽENÍ KOMISE PRO HABILITAČNÍ ŘÍZENÍ 

Všem členům VR byl předem zpřístupněn návrh na složení habilitační komise spolu 
s žádostí o zahájení habilitačního řízení Ing. Hunčové v oboru Veřejná ekonomie na ESF. 

Pan proděkan Mgr. Josef Menšík, Ph.D. představil členům VR navrhované složení komise a 
před hlasováním o návrhu dal prostor členům vědecké rady k diskusi o návrhu. Prof. Slaný se 
v diskusi dotázal, zda nemá vedení ESF nějaké informace o tom, že by již Ing. Hunčová o 
habilitaci neúspěšně usilovala na jiných fakultách. Vedení o žádném jiném habilitačním řízení 
s paní Ing. Hunčovou neví a externí členové VR potvrdili, že se ještě s touto kandidátkou 
nesetkali. Doc. Svoboda upozornil, že je třeba, aby celé řízení bylo maximálně transparentní a 
proto je také třeba dohodnout se na odpovídajícím složení habilitační komise.   

Následovalo hlasování. Z celkového počtu členů VR bylo přítomno 18 členů. Vědecká rada 
schválila návrh na složení habilitační komise. (18 kladných, 0 záporných hlasů, nikdo se 
nezdržel hlasování). 

2. NÁVRH NA SLOŽENÍ HODNOTÍCÍ KOMISE 

Všem členům VR byl předem zpřístupněn návrh na složení hodnotící komise spolu s žádostí 
o zahájení řízení ke jmenování profesorem doc. Sedláčka v oboru Podniková ekonomika a 
management na ESF. 

Pan proděkan Mgr. Josef Menšík, Ph.D. představil členům VR navrhované složení komise a 
požádal o hlasování o tomto návrhu. 

Přítomných bylo 18 členů. Vědecká rada schválila návrh na složení hodnotící komise. (17 
kladných, 0 záporných, zdržel se hlasování: 1). 
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3. NÁVRH AKREDITACE STUDIJNÍCH PROGRAMŮ 

a. Reakreditace mezifakultního bakalářského oboru Evropská hospodářská, správní 
a kulturní studia v rámci programu B6202 B-HPS Hospodářská politika a správa, 
v prezenční formě (participace Filozofické fakulty MU a Právnické fakulty MU). 

b. Nová akreditace mezifakultního magisterského navazujícího oboru Hospodářská 
politika a mezinárodní vztahy v rámci programu B6202 B-HPS Hospodářská 
politika a správa, v prezenční formě (participace Fakulty sociálních studií MU). 

Návrhy prezentoval členům vědecké rady Ing. Martin Kvizda, Ph.D. – proděkan pro 
studium. Upozornil také na připravovaný návrh rekreditace celofakultního základu předmětů a 
podotkl, že tato základní pravidla jsou již v předkládaných návrzích implementována. 

V diskusi zazněly dotazy a připomínky, na které proděkan Kvizda odpověděl. Prof. Slaný 
opravil název nově akreditovaného oboru na Hospodářské a mezinárodní vztahy a zahájil 
diskusi o vhodnosti a přitažlivosti obou variant. Pro hlasování byl zachován název Hospodářská 
politika a mezinárodní vztahy. 

Členové vědecké rady oba návrhy schválili, (návrh a. přítomných členů: 18, kladných 
hlasů: 18, zdržel se: 0, návrh b. přítomných členů: 18, kladných hlasů: 18, zdržel se: 0). 

4. NÁVRH NA JMENOVÁNÍ ŠKOLITELŮ PRO DSP 

a. Vědecké radě byl předložen návrh na schválení školitelů v doktorském studijním, 
kteří nemají titul doc. ani prof. ani nejsou samostatnými vědeckými pracovníky 
k jednotlivým studentům a tématům disertačních prací (podle Studijního a 
zkušebního řádu Masarykovy univerzity, Hlavy V: Zvláštní ustanovení pro 
studium v doktorských studijních programech, článek 26: Školitel).  

Návrh členové vědecké rady schválili (přítomných členů: 18, kladných hlasů: 
18). 

b. Mgr. Menšík dále prezentoval návrh na jmenování školitelů v oboru Finance a 
oboru Podniková ekonomika a management a na odvolání školitelů v oboru 
Hospodářská politika.  

Doc. Malý se v diskusi tázal, zda bylo odvolávaným školitelům předem sděleno, 
že budou odvoláni. K dotazu se připojila Mgr. Škarabelová a zeptala se na 
důvody pro odvolání těchto školitelů. Prof. Slaný odpověděl, že se jedná pouze o 
školitele, kteří již aktivně v rámci oboru Hospodářská politika nepůsobí a témata 
již ani vypisovat nezamýšlejí. 

Návrh členové vědecké rady schválili (přítomných členů: 17, kladných hlasů: 16, 
záporných: 0, zdržel se: 1). 

5. RŮZNÉ 

a. Návrh na schválení členů komise pro SZZ v bakalářském studijním programu 
Systémové inženýrství a informatika. 

Návrh členové vědecké rady schválili (přítomných členů: 18, kladných hlasů: 
18). 

Na závěr jednání pan děkan poděkoval přítomným za účast a pozval je na společný oběd. 
Dále členy vědecké rady upozornil na předpokládaný termín jednání VR v příštím semestru 
(16. března 2009, opět v 10.00 hodin). 

 

Viděl: doc. Ing. M. Svoboda, Ph.D. 

Zapsala: N. Voráčová 


